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Protokół Nr VII/2017  

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 21 czerwca 2017 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klembowie  

  

Obrady rozpoczęto o godz.1802, a zakończono o godz. 1901 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 86,66% obecności radnych.   

W obradach nie uczestniczył radny pan Tadeusz Wojda 

W obradach nie uczestniczył radny pan Adam Ćwiliński 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów,  

2. Przedstawienie porządku obrad,  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2017 

rok, 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2017-2027, 

5. Zamknięcie obrad VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów.  

  

Ad.1.   

Otwarcia VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

pani Hanna Stańczyk.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk powitała wszystkich zebranych na 

sesji.   

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk stwierdziła, że na sesji obecnych 

jest 13 radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą.  

  

Ad.2.   

  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk przedstawiła porządek obrad VII 

nadzwyczajnej sesji.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk zapytała czy Radni mają pytania 

bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad. Nie zgłoszono pytań ani uwag do porządku 

obrad sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3.  

  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk poprosiła o przystąpienie do 

kolejnego punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Klembów na 2017 rok.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk stwierdziła, że radni otrzymali 

projekt uchwały i zapytała czy mają pytania do projektu.   
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk otworzyła dyskusję.  

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że dzisiejsza sesja jest zwołana w związku z dwoma 

rozstrzygniętymi przetargami. Jeden z przetargów dotyczył sześciu zadań inwestycyjnych na 

projekty drogowe, na które było przewidziane ok. 500 000,00 zł. W przetargu wpłynęła jedna 

oferta na kwotę ok. 700 000,00 zł. I tak jak mówiłem wpłynęła jedna oferta zrobiliśmy 

rozeznanie, dlaczego inni projektanci nie składali ofert. Okazało się, że rynek jest zawalony i 

projektanci nie przystępują do nowych zadań i do tego naszego przetargu nie przystąpiono ze 

względu na krótki czas realizacji. Wobec tego mimo wszystko żeby zlecić wykonanie tych 

projektów sześciu drogowych na wszystkich są kwoty otrzymane w przetargach były wyższe 

niż zabezpieczone w budżecie. Największy rozstrzał jest przy pracach na drogach 

wojewódzkich tzn. chodnik Wola Rasztowska – Roszczep oraz przebudowa skrzyżowania w 

Krzywicy. Porozumienia z Zarządem Wojewódzkim na te dwie inwestycje są podpisane. 

Moja propozycja jest taka żeby ogłosić jeszcze raz przetarg, ale z terminem wykonania 

przyszłorocznym około czerwca, września przyszłego roku. Bo to pozwoli, umożliwi 

większej ilości konkurentom do złożenia oferty przetargu, jak również pozwoli uzyskać ceny 

adekwatne do naszych możliwości środków zabezpieczonych w budżecie. Także zdejmujemy 

to z budżetu tegorocznego i wkładamy do WPF z terminem realizacji na przyszły rok, co 

pozwoli ogłosić przetarg już teraz, ale z terminem wykonania czerwiec, wrzesień przyszłego 

roku. Natomiast drugi przetarg, który został rozstrzygnięty na realizację zadania 

„Termomodernizacja budynku Urzędu Gminy Klembów i Zespołu szkół w Ostrówku”. 

Przypominam, że są to zadania, na które otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości ok. 

1 500 000,00 zł. W przetargu wpłynęły tylko dwie oferty najniższa oferta były wyższa od 

naszych środków zabezpieczonych w budżecie ok. 600 000,00 zł. I tutaj w przypadku 

termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej również mamy do czynienia w tej 

chwili z sytuacją taką, że rynek jest nasycony. Gmina sąsiednia również ogłosiła przetarg na 

termomodernizację i tam nawet oferta nie wpłynęła. W tej chwili po prostu poszły środki na 

dofinansowanie i jest zapotrzebowanie na prace związane z termomodernizacją obiektów. Do 

tego doszła jeszcze kwestia, że firmy budowlane muszą zatrudniać na umowę o pracę gdzie 

minimalna stawka godzinowa wzrosła. Oraz w branży budowlanej doszło do zmiany w 

kwestii VAT gdzie przedsiębiorcy tłumaczą tymi aspektami wzrost cen. Środki, które 

mieliśmy zabezpieczone na termomodernizację wynikały z audytu oraz kosztorysu robionego 

na etapie składania wniosku. Tutaj nie możemy sobie pozwolić w przypadku tego zadania na 

odłożenie tego w czasie, ponieważ zgodnie z umową na dofinansowanie powinniśmy 

zrealizować zadanie do końca roku. Poza tym jest to obiekt szkolny i dobrze by było żeby 

remont zakończył się w wakacje. Wykonawca, który złożył najniższą ofertę potwierdził chęć 

podpisania umowy oraz wykonania w terminie zakres zadań przede wszystkim szkoły, aby 

prace się do końca sierpnia zakończyły. Tak też jest w umowie, że prace wewnątrz budynku 

szkolnego mają się zakończyć do końca sierpnia natomiast na zewnątrz do końca 

października. 

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał czy już jest podpisana umowa z wykonawcą? 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że jest to zapisane w umowie, która jest integralną 

częścią przetargu, gdzie wykonawca zapoznaje się z treścią umowy. (…) Wobec czego 

proponuję akurat tak się te dwie rzeczy ze sobą nałożyły, że te projekty drogowe trafiają do 

WPF to uwalniają się nam tutaj środki finansowe i proponuje zwiększenie środków 
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przeznaczonych na termomodernizację, bo szkoda by było zrezygnować z dofinansowania. 

Także proszę o uwzględnienie proponowanych zmian. 

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał czy dobrze zrozumiał, że uwolnienie tych środków, 

WPF na zadania żeby można było przeprowadzić przetargi na te inne inwestycje. 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że tak. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chciałem zapytać panie Wójcie procentowo miej więcej ta 

oferta o ile jest większa od kwoty z kosztorysu te 605 000,00zł, jeśli chodzi o 

termomodernizację budynku tak orientacyjnie. Bo my zabezpieczając środki bazowaliśmy na 

kosztorysie. I teraz, o co mi chodzi. Odnośnie tych prac tego wszystkiego to można 

powiedzieć, że niejako my przepłacamy w ten sposób. Ponieważ teraz jest taki bum na rynku, 

z firmami, które biorą wszystko albo ich niema, bo są zajęte czymś innym ewentualnie a te, 

co są żądają większych pieniędzy. Może gdyby to było w innym terminie w innym czasie to 

może ta kwota nie była by tak duża. Stąd pytanie moje jak to procentowo jest mniej więcej 

5% od kosztorysu 10 więcej 2-3%.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że nie możemy się z tego wycofać, bo stracimy 

dofinansowanie. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że tak. 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że możemy stwierdzić, że w zeszłym roku zrobiliśmy 

drogi za 50% wartości kosztorysu a teraz np. te trzy drogi, które zrobiliśmy w Ostrówku za 

2 700 000,00 zł to w tej chwili wykonawca przy rozliczeniu powiedział żeby żądał 

5 500 000,00 zł. za tą samą pracę. W tej chwili jest taki rynek widać to również po ilości 

składanych ofert. W zeszłym raku jak budowaliśmy wodociąg na Stary Kraszew i Rasztów 

wpłynęło 19 ofert. (…) W tej chwili jak ogłosiliśmy przetargi na wodociągi wpłynęło po 5 

ofert z cenami również wyższymi. (…) Kosztorys na inwestycje był robiony rok temu 

natomiast w tym roku nastąpiła duża zmiana dotycząca rozliczenia VAT w firmach 

budowlanych. Chodzi o to, że teraz jak podwykonawca wystawia fakturę za usługi budowlane 

wykonawcy głównemu to wystawia fakturę netto, a VAT odprowadza się bezpośrednio do 

Urzędu Skarbowego i rozlicza się po zakończeniu robót. (…)  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale te pieniądze tak czy inaczej dostanie a kalkulowanie 

kosztów jakby podwyższając koszty robót jest nieuzasadnione.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że na to nie mamy wpływu ja tylko mówię, co moim 

zdaniem pływa na wyższe ceny w przetargach w tej chwili.  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Panie Wójcie, a kiedy pan zlecał te przetargi np. na 

termomodernizację?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że jak tylko mogły być zlecone nie pamiętam. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Bo zawsze mamy tę zasadę, że w środku lata lub na 

początku lata przystępujemy do jakiś prac. I oczywiście trafiamy w sam środek najwyższych 

kosztów.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że umowa na dofinansowanie była podpisana w 

grudniu zeszłego roku.  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „No dobrze to, kiedy pan zlecił…” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że w styczniu zleciliśmy wykonanie dokumentacji 

projektowej z terminem wykonania marzec – kwiecień. Jak tylko dokumentacja była 
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kompletna niestety też projektant miał opóźnienie, ale jak tylko dokumentacja była gotowa to 

ogłosiliśmy przetarg. I wszystkie gminy sąsiednie w tej chwili również przetargi ogłaszają. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie to, co kolega Pisarek powiedział to mnie ta 

odpowiedź też nie satysfakcjonuje do końca. Chciałbym wiedzieć ile konkretnie, jaka jest 

wartość kosztorysowa robót, za ile ten wykonawca został wybrany, za jaką kwotę? 

Konkretnie dosłownie nie to, że za jaką kwotę został wybrany zarówno na jeden obiekt jak i 

drugi. (…) Powiem szczerze, dlaczego pytam ja nie pytałbym w ogóle o to tylko powiem 

szczerze, że na stronie nie mogłem znaleźć dokumentów.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że są zamieszczone na stronie internetowej. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Przejrzałem wszystkie dokumenty być może nie wiem…. Ja 

chce znać kwotę kosztorysową, za jaką kwotę został wybrany wykonawca jeden i drugi, tzn. 

na jedną inwestycję i drugą. Za jaką kwotę został wybrany wykonawca rozumiem, że 

wykonawca teraz przegląda dokumenty do podpisania umowy. Ja rozumiem, że taki jest 

etap.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że etap jest taki żeby podpisać umowę musimy 

zmienić…. 

 Radny pan Zdzisław Rasiński: „Rozumiem, że wykonawca został wybrany?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie został wybrany została wybrana oferta.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale jeśli on podpisze to jest jednoznaczne, że jesteśmy na 

etapie wybranego wykonawcy. (…) Jeszcze do pani Skarbnik mam pytanie. Proszę mi 

wyjaśnić te wartości podane (…) tam jest kwota podana 1 400 000,00 zł, jeżeli chodzi o 

wydatki na termomodernizację 1 474 000,00 zł a później w Ostrówku jest 852 000,00 zł. Czy 

rozumiem, że te kwoty łącznie są traktowane?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że obie kwoty są traktowane łącznie. 

Rozbite są środki z dofinansowania, tj. § 6057 i jako wkład własny § 6059 i te dwie pozycje 

trzeba łączyć.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Czyli nasza kwota, tj. 852 000,00 zł, jako wkład własny?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że pierwotnie tak wynikało z kosztorysu. 

(…) 1 474 296,62 zł., jest to kwota dofinansowania wynikająca z umowy, którą podpisaliśmy. 

Wkład własny z podpisanej umowy w sprawie dofinansowania 852 064,93 zł, ale z przetargu 

gdybyśmy chcieli podpisać umowę z tym oferentem, który złożył najkorzystniejszą ofertę to 

musimy dołożyć 604 831,32 zł.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A co tj. ta kwota 15 000,00 zł?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że jest to kwota zabezpieczona w ramach 

środków sołeckich na zakup wiaty przystankowej w miejscowości Roszczep 10 000,00 zł i 

zakup wiaty przystankowej w miejscowości Karolew 5 000,00 zł.(…) 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ja patrzę, bo są w tym samym paragrafie.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że tak § 6060 jest rozbity na dwie 

pozycje, na dwa zadania. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Patrzę, że ten pierwszy zmieścił się w tym naszym udziale 

własnym i ten drugi też. Ten drugi ma troszeczkę za mało.” 

Wójt pan Rafał Mathiak zapytał jak się zmieścił? 
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Radny pan Zdzisław Rasiński: „Jest 638 000,00 zł a mamy 852 000,00 zł. to tu mamy 

troszeczkę nadwyżki.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że tam są rozbite na dwie pozycje. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To, dlatego mówię mamy 638 000,00 zł a mamy 

852 000,00 zł, czyli tu zabezpieczenie budżetu jest wystarczające, mamy nadwyżkę. (…) 

Skoro mamy dwa przetargi to musimy je rozbić, musimy kwotę rozbić. Że zbieramy później 

kwoty do kupy tj. inna kwestia.”  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że musi pan dodać 2 100 000,00 zł i taka 

kwota jest rozbita na dwa paragrafy z końcówką siedem. Bo dofinasowanie Unijne dotyczy 

termomodernizacji szkoły i termomodernizacji urzędu, ja nie mogę tego rozdzielić. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ja wiem tylko, że jak ma pani tam rozbite dwa przetargi to 

ja próbuje dopasować te dwie kwoty do tamtych przetargów tylko nic więcej. To, to samo 

nam wyjdzie tylko w jednym będzie naddatek wisiało a w drugim będzie niedobór to, to 

samo. Tylko to jest rozbite na dwa przetargi, bo pani coś mówi o tym a ja patrzę na przetargi.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że zadanie inwestycyjne jest jedno. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale przetargi są dwa, dwóch różnych wykonawców?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że tak ponieważ przetarg jest podzielony na dwie 

części. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No to mi chodzi o te dwie części, o to samo mi chodzi. Ja 

chciałbym zapytać panie Wójcie i pani Skarbnik a gdzie są pieniądze na nadzór inwestorski?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że środki zabezpieczone w ramach tej 

oferty najkorzystniejszej 2 110 638,00 zł daje nam pozycje finansową 2 748 000,00 zł. 

Natomiast mamy zabezpieczone środki 2 931 192,00 zł w tym był sporządzony zgodnie ze 

złożonym wnioskiem unijnym audyt, kosztorys inwestorski, jest wyłoniony nadzór 

inwestorski w tym, po wykonaniu mamy zrealizować audyt energetyczny. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Jak to po wykonaniu audyt energetyczny nie wcześniej?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że audyt był zrobiony przed złożeniem wniosku i po 

wykonaniu, jakie przyniesie efekty. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że jeszcze w ramach tego projektu 

musimy zrobić promocję tego projektu np. ogłoszenia w prasie, że dostaliśmy takie 

dofinasowanie. Więc na to składają się te elementy i kwota wystarczająca zgodnie z 

harmonogramem na te pozostałe koszty, dlatego są zabezpieczone większe koszty niż wynika 

z przetargu. Także to, o co pan pyta również zabezpieczony byłby inwestor. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Jakie są to dodatkowe koszty?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że w tej chwili nie ma ze sobą tego 

wniosku. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale pytanie chyba było jak rozmawiamy, zabezpieczamy 

pieniądze to te składowe powinniśmy znać. To moje pytanie jest, jakie są dodatkowe koszty 

poza…” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że za chwilę przyniesie wniosek i 

odczyta. 

Jadwiga Szewczyk: „O jakie ogłoszenia w prasie chodzi.” 



Strona 6 z 14 

 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że w ramach promocji projektu wymagane jest 

umieszczenie ogłoszenia w prasie. 

Jadwiga Szewczyk: „Ale prasa lokalna rozumiem prasa taka, która bezpłatnie się u nas 

ukazuje czy ta, która jest płatna.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że różna. 

Jadwiga Szewczyk: „Jaka jest kwota przewidziana na ten cel?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że ok. 5 000,00 zł są to wymogi wynikające z 

dofinansowania. 

Jadwiga Szewczyk: „Panie Wójcie, w jakiej dacie dostał pan wniosek od stowarzyszenia, o 

jaką kwotę występowali. W między czasie się pytam.” 

Wójt pan Rafał Mathiak zapytał, jakie stowarzyszenie i o jaką kwotę? 

Jadwiga Szewczyk: „No przyjeżdżamy na sesję i pan jest tak samo przygotowany jak i ja, 

więc pytam, w jakiej kwocie i kiedy pan dostał wniosek stowarzyszenia o dofinansowanie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie rozumie, o co chodzi. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Chodzi o 25 000,00 zł.” (…) 

Jadwiga Szewczyk: „Kto będzie realizował kwotę zresztą ona jest zapisana w różne dwa 

sposoby.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że gmina uzyskała dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego na projekt związany z promocją lokalnych produktów. 

Jadwiga Szewczyk: „Czyli te pieniądze będą wydatkowane poprzez gminę, gmina to wykona 

w ramach swojego zadania tak. I na czy to będzie polegało.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że polega na promocji lokalnych produktów na zlocie 

starych traktorów w Woli Rasztowskiej oraz nakręcenie spotu reklamowego. 

Jadwiga Szewczyk: „Niech mi pan wytłumaczy w bardziej przyswajalny dla mnie sposób. 

Bo to, że pan powtórzy, na czym to polega, chcę to usłyszeć od pana jak to będzie wyglądało 

w praktyce. Ta promocja to będzie wyglądała tak, że to będzie promocja i że sam pan stanie i 

będzie promował czy jest wypracowany już jakiś program do tego. I na czym to będzie 

polegało dosłownie w praktyce.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że na stoiskach przygotowanych przez gminę 

wystawiać się będą lokalni producenci żywności. Tak jak już robiliśmy to wielokrotnie. 

Jadwiga Szewczyk: „Ale jak wydatkujemy te pieniądze, bo tzn., na co to dokładnie idzie o 

tak?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że wydatkujemy na stragany, scenę, nagłośnienie, 

obsługę.  

Jadwiga Szewczyk: „Czyli na organizację.” 

Radna Katarzyna Wnuk powiedziała, że to będzie wszystko w Woli Rasztowskiej? 

Jadwiga Szewczyk: „Tu nie chodzi o to gdzie się to odbędzie.  

Radna Katarzyna Wnuk powiedziała, że o to, bo również mogłoby się odbyć w Tule. 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że to jest najmniej istotne.(…) 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że audyt, który musieliśmy wcześniej 

przeprowadzić wynosił 28 905,00 zł, na wykonanie dokumentacji kosztorysowo-projektowej 

zgodnie ze złożonym wnioskiem 102 638,86 zł, na inspektora nadzoru 82 111,09 zł, na 
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promocję projektu 20 527,77 zł. To są dodatkowe koszty przy złożeniu wniosku o otrzymanie 

dofinansowania.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To niech mi pani teraz, jeśli może pani czy pan Wójt 

wyjaśni mi. Pani mi powiedziała, że inspektor nadzoru ma 82 000,00 zł.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że ona tak nie powiedziała taka kwota 

jest przewidziana. A z przetargu, ponieważ wniosek jak składaliśmy wynikała taka kwota. 

Natomiast jesteśmy już po przetargu jest wyłoniony wykonawca, jako inspektor nadzoru i z 

oszczędności, jakie zostały, zostaną przesunięte na główne zadanie, ale musimy wystąpić o 

zgodę jednostki, ponieważ bez jej zgody nie możemy przesunąć żadnych środków. Tak było 

zapisane we wniosku, został on zaakceptowany i do tego wniosku musimy się odnosić. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Pani Skarbnik to powiem, jeśli chodzi o nadzór inwestorski 

z tych 82 000,00 zł na osobę, która wygrała jest 9 000,00 zł i drugi też jest 9 000,00 zł nie 

drugi jest 18 000,00 zł nie wiem, dlaczego jest 18 000,00 zł a tu 9 000,00 zł. Nie wiem, 

dlaczego jest 18 000,00 zł a później jest 9 000,00 zł a mamy 82 000,00 zł zabezpieczone.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że bez zgody jednostki nie możemy tych 

środków przesunąć. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale jeszcze raz. No dobrze w takim razie myślę, że tu 

kuleje planowanie. Bo jeśli się daje 82 000,00 zł a później ogłaszamy nadzór inwestorski 

9 000,00 zł i 18 000,00 zł, czyli mamy dwadzieścia parę czy 30 000,00 zł a 82 000,00 zł to 

coś jest te pieniądze nam się rozpływają. Tu trochę tam trochę jak się zbierze to tych 

pieniędzy jest dużo więcej. Pytanie teraz powinniśmy się zbilansować ile tak naprawdę nam 

jest potrzeba a nie robimy nagle…” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że to jest dokładnie ta kwota, która jest 

nam potrzebna. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale pani Skarbnik wynika ta kwota z prostego liczenia z 

tych kwot, które są zabezpieczone a nie wynika z tego ile tak naprawdę nas to kosztuje.”  

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że wynika właśnie z tego ile nas to kosztuje. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No to pytanie, co się stało z pieniędzmi z różnicą pomiędzy 

82 000,00 zł a 30 000,00 zł.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że naszą część, jako koszt własny 

przesuwamy ją do tego głównego zadania. Bo kwotę, którą mielibyśmy dołożyć byłaby 

znacznie większa. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale pani tego nie powiedziała.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że tą część dofinansowania 85% tej 

kwoty musimy mieć zgodę jednostki na przesunięcie na inne zadanie. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale nasz udział byłby mniejszy. To nie chodzi, że te środki 

mamy przesunąć tylko nasz udział wtedy byłby mniejszy. No jak możemy przesuwać środki 

własne musimy zgodę o własne środki pytać. No nie byłoby 800 000,00 zł tylko 700 000,00 zł 

tylko moglibyśmy te środki przesunąć. (…) Ale proszę pani Skarbnik proszę mi wytłumaczyć 

w tej chwili zmniejszamy, więc nie powinniśmy nikogo porosić tylko po prostu 

dołożylibyśmy mniej.” 



Strona 8 z 14 

 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że w tej chwili dokładamy 604 831,31 zł, tj. różnica 

między ceną otrzymaną w przetargu a tym, co do tej pory było w budżecie. A to, co pani 

Skarbnik mówi o przenoszeniach tj. tak zwana sprawa porządkowa. (…) 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale bez zgody na razie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że musimy na to uzyskać jeszcze zgodę.  

Radny pan Andrzej Pisarek: „No właśnie a jak nie uzyskamy.” 

Radna pani Hanna Stańczyk zapytała czy te pieniądze nie będą w jakiś sposób stracone? 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nikt nie mówi o straceniu tylko, że to nagminnie się dzieje, 

że co jakiś czas, że mamy tych środków zabezpieczonych jest więcej niż to wynika z 

przetargów z kosztorysów nagle okazuje się później, że i tak dokładamy w granicach 

cyrklujemy żeby nie przekroczyła tu mamy 20% roboty dodatkowe żeby nie wejść w 

przerwanie przetargu i całej procedury nowej przetargowej. No to cały czas się tak dzieje to 

mnie interesowało. Mamy 102 000,00 zł zabezpieczone, 82 000,00 zł mamy zabezpieczone z 

tego takich informacji nie ma. Powiedziała pani, że nie wie ile to jest a ja z kolei wiem ile to 

jest, bo pozwoliłem sobie odszukałem tych rzeczy i znalazłem te rzeczy.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że pan wie a ja akurat nie miałam tej 

wiedzy. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale jesteśmy na sesji nadzwyczajnej i te rzeczy 

powinniśmy dostać takie informacje te składowe powinniśmy dostać żebyśmy wiedzieli, o 

czym rozmawiamy przynajmniej ja potrzebuję może nie wszyscy to potrzebują, ale ja 

potrzebuje takie informacje. Żeby jak mnie mieszkańcy o to zapytają przecież to nie dla mnie 

tylko mieszkańcy też chcą wiedzieć, dlaczego droga nie będzie realizowana w ty roku a 

będzie realizowana w przyszłym roku prawdopodobnie też musze wiedzieć, co mam im 

odpowiedzieć. Jeżeli chodzi o mnie, bo ja sobie dam radę z tym mi to jest w ogóle nie 

potrzebne.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli jak rozumiem, jeżeli 82 000,00 zł było przewidziane na 

nadzór a wyszło 18 000,00 zł i 9 000,00 zł czy 18 000,00 zł bądź 9 000,00 zł.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie jedno i drugie, bo są dwa.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli około 50 000,00 zł już jest zaplanowane. Gdyby nie te 

50 000,00 zł to dzisiaj byśmy dołożyli 604 831,31 zł.” 

Radny pan Andrzej Górecki zapytał czy te dwa obiekty są w jednym zadaniu czy tj. z 

podziałem na zadania. 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że jedno zadanie inwestycyjne w budżecie państwo 

widzicie, jest jeden wniosek o dofinansowanie. Natomiast przetarg ogłoszony jest celowo na 

dwie części. Ale tak się złożyło, że wygrała ta sama firma. (…) 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Mi nie o to chodzi, że to jest niezabezpieczone do tej pory 

tylko chodzi o to, że taka informacja nie została zamieszczona rozbita ile to kosztuje. Tylko 

została zamieszczona kwota i ja miałem wątpliwość tylko, dlaczego to wpłacamy, bo nie 

miałem tych składowych i tylko o to chodzi, dlatego dopytuje o te składowe. (…) Uzyskałem 

odpowiedź, natomiast mam jeszcze pytanie do pana Wójta. Czy ta osoba, która wygrała 

nadzór inwestorski ona jest pracownikiem dalej?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie. 
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Radny pan Zdzisław Rasiński: „Od kiedy ona nie jest pracownikiem już?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że od ok. roku. Natomiast jest to przetarg publiczny 

ogłoszony na bip i akurat tak się złożyło, że najkorzystniejszą ofertę złożyła firma, której 

właścicielem jest były pracownik.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ja powiem tak przeglądałem dokumenty przetargowe panie 

Wójcie odnośnie, tzn. oferty składanej cały SIWZ i wszystko. I powiem szczerze zakres 

przedmiotowy termomodernizacji jest tak wielobranżowy, ponieważ z tego nie wiem czy pan 

np. inspektor nadzoru inwestorskiego posiada kwalifikacje żeby dokonywać oceny, jakości 

wykonania i zapewnić nam, jakość właściwą nad takim zakresem pracy.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że oferent musiał wykazać listę z uprawnieniami.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie widziałem takiej listy, ponieważ wygrał on ja nie wiem, 

jaką prowadzi firmę nie widziałem przynależności do izby zawodowej a tj. samodzielna 

instytucja jak by to nie nazwał. Nie widziałem w dokumentach przetargowych pytanie czy 

one są, bo w ogóle w przetargu nie było takiego zapytania, że ma podłączyć dokumenty 

potwierdzające jego kwalifikacje i nawet oświadczenia, że posiada takie kwalifikacje zdolne 

do wykonania. Bo chcę powiedzieć, bo nie wiem czy państwo wiecie, ale oprócz wykonania 

termomodernizacji, wykonana jest fotowoltaika i będą wykonywane pionowa izolacja 

fundamentów przeciwwodna to są tego typu rzeczy. Natomiast tutaj są takie rzeczy na 

elektryce na pewno się pan nie zna pan, który jest, bo jest budowlańcem to widać zresztą, bo 

prowadzi budowlane roboty. Ja miałem doczynienia w Woli Rasztowskiej z boiskiem, że nie 

potrafił odróżnić słupka stalowego od aluminiowego. Mam do niego naprawdę wiele pytań 

pytałem, dlaczego bo rozmawiałem z nim, wprost dlaczego tak to zrobił, takie oczy okrągłe 

zrobił i powiedział nie wiem. Więc nie wiem czy to są te kwalifikacje czy ta osoba posiada 

takie szerokie kwalifikacje, który pracuje w Tłuszczu ciekawe, kiedy on będzie to robił, ale 

mniejsza o to.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że na bip widzi pan zawartości ofert.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie nie widzę w ogóle w SIWZ wymagań, o których pan 

mówi, że on ma kwalifikacje, że oświadczenie, że on ma kwalifikacje, że będzie zatrudniał 

osoby. Pytanie teraz czy on ma świadczyć usługę sam czy ma podzlecać tą usługę?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że wykazuje listę osób z odpowiednimi 

uprawnieniami. Więc proszę przyjść jutro do urzędu i zapoznać się z listą uprawnień.  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Powiem tak proszę pana przejrzałem ten SIWZ nie ma tutaj 

żadnego wymagania.” 

Wójt pan Rafał Mathiak zapytał czy tj. SIWZ? 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie pan powołuje się tutaj na ten SIWZ w swojej decyzji.” 

Radny pan Andrzej Górecki powiedział, że przepisy wymagają, że przy pewnych pracach 

pewne są dokumenty wymagane. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale tego nie ma. W związku z tym dla mnie to jest 

formalność.”  

Radny pan Andrzej Górecki powiedział, że skoro podejmuje się prac w danym zakresie to 

musi spełniać te przepisy, bo go obliguje prawo. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To nie na nim spoczywa obowiązek weryfikacji tylko na 

tym, który zleca.(…) Teraz ja mam pytanie pan powiedział panie Wójcie, że kosztorys był 
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wykonany rok temu tak? A nie boi się pan, że wstrzymają panu dotacje, jeśli się okaże, że nie 

wykonano na półroku przed tylko na rok. W przepisach o zamówieniu publicznym jest 

wyraźna mowa, że nie może być wykonany wcześniej niż na półroku przed rozpoczęciem 

inwestycji. A pan mówi, że rok temu został wykonany. (…) Przecież był ten zarzut w 

stosunku do poprzedniej kontroli.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że na etapie składania wniosku był wykonany audyt 

energetyczny oraz kosztorys inwestycji. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Wie pan tylko tak audyt energetyczny był wykonany i 

powiem w ten sposób tak samo jak była analiza fotowoltaiki i właściwie musimy się do tej 

granicy efektywności 25 tak piszą, że ok. 25 lat się zmieścimy, ale jesteśmy w dolnych 

granicach. Akurat Polska została podzielona ja sobie też pozwoliłem wydrukować to Polska 

znajduje się w trzeciej strefie efektywności energetycznej, jeżeli chodzi o fotowoltaikę. Mamy 

25% tylko efektywności, jako ogniowo, więc nie wiem czy tj. inwestycja, która jest 

najważniejsza w tym przypadku żeby kupić fotowoltaikę, za którą stopa zwrotu będzie za 

około dwadzieścia parę lat.” 

Radna pani Emilia Kamińska powiedziała, że jeżeli się występuje o dofinansowanie opiera 

się na wytycznych dotyczących kwalifikacyjności i regulaminie konkursu, który mówi o tym, 

że są kryteria wyboru projektu. To są kryteria napisane przez instytucję nadrzędną, które 

mówią o tym, za jakie kryterium, jaka ilość punktów zostanie przyznana wnioskodawcy. I w 

tego typu projektach w zależności efektu ekologicznego, jaka będzie efektywność kosztową 

się ustali, również rozwiązanie OZE dostaje się dodatkowe punkty.  Czasami jest tak żeby być 

na liście rankingowej, aby dostać dofinasowanie wystarczy mieć jeden punkt więcej niż nasz 

konkurent, który jest pod tzw. kreską i takiego dofinansowania nie dostanie. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie jeszcze do pana pytanie, bo następny temat, 

jeśli chodzi o projektantów, mamy nieszczęście do tych projektantów. Jak duże było 

opóźnienie projektanta w stosunku do terminu wykonania zlecenia?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że ponad miesiąc i za to zostały naliczone oczywiście 

kary. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No tak, ale to wie pan skutkuje dla nas później, że stajemy 

się śmieszni. Bo na jednej sesji uchwalamy coś a na drugiej wycofujemy to. To też a po 

drugie projektant, który wykonał projekt, jeśli pan mówi, że wykonał projekt i kosztorys. Kto 

wykonywał kosztorys?” (…) 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie pamięta. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Pytanie teraz, jeśli on wykonał kosztorysy, kosztorys jest 

chybiony to pytanie, dlaczego jest chybiony. Dlaczego jest chybiony skoro na rynku nie ma ja 

rozumiem, że jest rozpędzony pociąg i do rozpędzonego pociągu się nie wsiada. W tej chwili 

jest proces inwestycyjny w toku, bo każdy zlecenia przyjmuje na końcu roku i na początku 

samego roku a teraz jest najdroższy moment. A po drugie wykonawcy wszyscy, którzy 

rozpoczynają inwestycje narzucają nie jako, straszą, że oni będą strasznie pokrzywdzeni, że 

mają płacić stawkę taką czy inną a to w ogóle nie ma dziś nic do wykonywanych robót. Ta 

stawka roboczo godzinowa na godzinę nie ma nic wspólnego ze stawką roboczo godzinną do 

całego kosztorysowania to są zupełnie inne rzeczy. Tak samo jak i VAT odliczony nie ma nic 

wspólnego z naszym kosztem inwestycji to, że oni mówią to świadczy o niewiedzy i straszą 
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nas. Bo stawka roboczo godziny jest przemnażana, średnia stawka roboczo godziny przyjmuje 

się średnią zarówno dla kowalskiego, który sprząta jak i dla tego, który ma najwyższe 

kwalifikacje przyjmuje się średnią stawkę i tu mam różnicę na pokrycie pozatym stawka jest 

przemnażana poprzez normę czasową ile jednostek wykona i tylko tyle. Ona nie ma nic 

wspólnego ze stawką za godzinę.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ja wracam do swojego pytania i tutaj pana Wójta też 

proszę o wyjaśnienie nie w taki sposób, że będzie to zabezpieczone opłacane za usługę, 

nagłośnienie. Chcę wiedzieć jak dokładnie te pieniądze są wydawane potem. O co chodzi z 

tym kupujemy, wypożyczamy, sami robimy. Obsługa to, o co chodzi, jakąś obsługę 

wynajmujemy?’ 

Wójt pan Rafał Mathiak zapytał, o jaką obsługę? 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Tak pan podał. (…) Ale ja chcę wiedzieć jak będzie 

wydatkowana kwota 25 000,00 zł bądź 26 000,00 zł, bo w zależności od tego gdzie czytamy 

to ona się troszkę różni. Czyli jeżeli mamy zwiększyć wydatki to znaczy, że biorę kwotę 

26 568,00 zł tak.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że 984 00,00 zł na nagrody, medale 

musimy zabezpieczyć. 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że reszta jest to dofinasowanie z projektu. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Czyli tak musimy wynająć (…) nagłośnienie również 

będziemy wynajmować albo będzie z naszego GOK tak.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie będzie z GOK. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Czyli będziemy wynajmować i co jeszcze. Te koszty 

nagród ok. 9 000,00 zł odliczam.”   

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że spod reklamowy. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „A teraz panie Wójcie pytanie kolejne, jeśli chodzi o kwotę 

40 000,00 zł, bo pan mówi, że przynajmniej tak sam wyjaśnił pomagał panu Piotrek i 

doszliście razem do takiej informacji, którą ja sobie zakodowałam. To przeniesiemy zadanie 

do WPF na przyszły rok natomiast zlecać będziemy w tym roku a tylko po to żeby można 

było podpisać umowę tak to zabrzmiało.”  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że abyśmy mogli w tym roku powtórnie 

ogłosić przetarg na te projekty z terminem realizacji w przyszłym roku musimy to 

wprowadzić do WPF żeby można podjąć zobowiązania podpisując umowę po rozstrzygnięciu 

przetargu w tym roku. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Żadnych z tych zadań, które już pan ogłaszał…” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że to był jeden przetarg na wszystkie 

projekty. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „No i właśnie nie potrzebnie to był jeden przetarg. 

Wójt pan Rafał Mathiak zapytał, dlaczego? 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Tak wyszło jak teraz pan widzi.” (…) 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że przetarg był podzielony na części. Ustawa o 

zamówieniach publicznych nakazuje nam ogłoszenie przetargu. Nawet, jeśli poszczególne 

zadania mają wartość poniżej progu.(…) Nie ma znaczenia, że jest jeden przetarg czy dwa 

przetargi dajemy możliwość złożenia oferty na poszczególne części. 
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Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ogłasza pan w tym tygodniu i znajduje pan takiego 

wykonawcę, który wyrazi zgodę na to żeby w przyszłym roku będzie mieć rozliczenie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że jeszcze raz powtórzy. Wykonanie projektów, w 

których potrzeba wykonać ZRID to przy dużym zaangażowaniu projektanta tj. minimum 6 

miesięcy i tj. do zrobienia. Tylko, że w tej chwili nie ma projektantów, którzy podjęliby się 

podpisania umowy z terminem realizacji do końca roku. Podejmą się zrealizowania tych 

projektów tylko, jeżeli ten termin będzie bezpieczny dla nich. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ale skąd pan to wie?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że od projektantów. Ja nie wiem czy się podejmą 

ogłaszamy przetarg i może być tak, że znów się nikt nie zgłosi. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Panie Wójcie tamto zadanie rozumiem wytłumaczył pan 

go. Brakowało czegoś nie można było wcześniej ogłosić, co się działo z tymi zadaniami albo 

z tym przetargiem, że pan go nie ogłosił.” 

Wójt pan Rafał Mathiak zapytał czy na projekty drogowe? 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Tak.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że raptem było to miesiąc temu.  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „My żeśmy oczekiwali panie Wójcie, że projekt zostanie 

wykonany i Mazowiecki Zarząd wykona zadanie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że czegoś nie rozumie.  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Mówimy o żeśmy potem jeszcze rozmawiali, że tu chodzi 

o ten dłuższy odcinek, czyli obejmie jeszcze Roszczep chodnik. Natomiast tam jest 

niebezpieczna sytuacja, jeżeli będziemy odkładać i odkładać do dojdzie… Tylko kłopot jest 

taki, że my oczekujemy od pana czegoś, co pan podejmie na początku roku zacznie 

wykonywać wykonawca w marcu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak zapytał tylko, kiedy pojawiła się w budżecie kwota na 

zaprojektowanie chodnika Wola Rasztowska- Roszczep. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Chodzi o to, dlaczego to tak trwało długo. Bo przecież to 

my zgłaszaliśmy, mówiliśmy o tym w październiku, listopadzie zeszłego roku zgłaszaliśmy tą 

prośbę mieszkańców Woli. A pan miał w międzyczasie pieniądze mógł pan zrobić tak jak pan 

robił inne inwestycje. To niebyło to, że pan nie miał tych pieniędzy.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „To był tylko projekt to nie jest wykonanie zadania. 

Zadanie wykona Mazowiecki Zarząd ” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To drugie pytanie trzeba wziąć pod uwagę teraz, że może 

być problem, czy jest taki problem, czy ktoś już zna ten problem. A jak nie trzeba byłoby 

zdefiniować chodzi o czy wszystkie drogi mamy dostęp do tego terenu gdzie będzie 

prowadzona inwestycja czy nie trzeba będzie kogoś wywłaszczyć, wykupić.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że dlatego robi się ZRID. (…) 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Wójcie pan powiedział, że pozycje zmniejszenia 

wydatków1-6 to była jedna pula zgłoszona do przetargu projektów. I to o ile pamiętam było 

zgłoszone przy nadwyżce wolnych środków, wszystkie te pozycje są efektem tej nadwyżki 

wolnych środków.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że o ile pamięta to tak. 
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Radny pan Andrzej Pisarek: „I to było w tzw. jednej puli, czy były inne projekty efektem 

tej nadwyżki, które zostały już zrobione, zlecone w inny sposób.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że tak. Dotyczy to dwóch rzeczy i mam opinię 

kancelarii prawnej, ponieważ zastanawialiśmy się jak do tego podejść. I bazując na opinii w 

przypadku przetargów drogowych byliśmy zmuszeni ogłosić przetarg, natomiast w przypadku 

PSZOK oraz zagospodarowania centrum Klembowa wystarczyła procedura wysłania 

zapytania ofertowego. I w przypadku tych dwóch zadań jesteśmy już po podpisaniu umów z 

projektantami. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Nie mam tej listy tych zaplanowanych zadań z tej nadwyżki 

tego podziału, czyli te 6 pozycji i ta 7 skwer ogólnie mówiąc, 8 PSZOK. Czy były jeszcze 

inne tam projekty zaplanowane?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie pamięta. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chyba były jeszcze już nie pamiętam tylko mi się wydaje, że 

są jeszcze inne. Jeszcze jedno czy ta kwota, bo teraz tak te środki zamieszczamy WPF 

załóżmy, że teraz zamieścimy te przetargi będą rozstrzygnięte na przyszły rok czy to będzie w 

niewygasających też ujęte czy tylko w WPF.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że jeżeli zdejmiemy z budżetu 

tegorocznego to na to środków finansowych w tym roku nie będzie. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Już teraz to zdejmujemy.”  

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że aby mieć efekt w przyszłym roku projektów już 

teraz musimy to zlecić, tyle trwa ZRID. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale te środki mogłyby być wykorzystane na inne zadania.” 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk zamknęła dyskusję.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk poprosiła o przegłosowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2017 rok.  

  

Za – 11  

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 2  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII.320.2017 została podjęta.  

  

Ad. 4.  

  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk poprosiła o przystąpienie do 

kolejnego punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk stwierdziła, że radni otrzymali 

projekt uchwały i zapytała czy mają pytania do projektu.   

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk otworzyła dyskusję.  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że oprócz tych zmian, które były 

wprowadzone w budżecie zostało dodane nowe przedsięwzięcie pn. „Całodobowa ochrona 

mienia Gminy Klembów - szkół i budynków jednostek organizacyjnych poprzez 
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monitorowanie i rejestrowanie sygnałów alarmowych oraz utrzymanie stanu gotowości o 

podejmowanie interwencji na sygnały alarmowe” – zwiększając łączne nakłady finansowe 

oraz limit zobowiązań w kwocie - 30 000,00 zł w rozbiciu na lata 2017-10000,00 zł, 2018-10 

000,00 zł i 2019 – 10000,00 zł. Ponieważ chcemy przygotować przetarg na taką ochronę i 

podpisać umowę na trzy lata wiemy, że jeżeli umowa jest dłuższa oferenci składają 

korzystniejszą ofertę dla nas. 

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał czy zdjęcie tej kwoty 93 831,31 zł z dotacji dla 

niepublicznych placówek oświatowych jest to związane z Klembowem. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że nie do końca. Mieliśmy 

zabezpieczoną kwotę, jako dotację na zadania oświatowe i zgodnie ze złożonym wniosek, 

który został złożony we wrześniu. We wniosku było zapisane, że będzie chodziło do 

przedszkola 50 dzieci a było 38, więc została ta dotacja skorygowana o te dzieci, które nie 

chodzą. 

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał, jaka jest dotacja na jedno dziecko. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że na przedszkole to przy stacji ok. 375, 

00 zł. tj. 75% kosztów utrzymania jednego dziecka w naszym przedszkolu. I 83,00 zł na 

placówkę na ul. Łąkowej jest to punkt przedszkolny nie przedszkole. Dodatkowo koszty 

wynikające z subwencji oświatowej na dzieci niepełnosprawne jest takich dzieci troje 

przekazujemy ok. 9 000,00 zł. miesięcznie. I na to są środki zabezpieczone. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk zamknęła dyskusję.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Hanna Stańczyk poprosiła o przegłosowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027.  

  

Za – 13  

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII.321.2017 została podjęta.  

  

Ad. 5.  

  

Zamknięcia obrad VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonała Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy pani Hanna Stańczyk 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

  

 Protokołowała:                                                                                                   Wiceprzewodnicząca 

                                                                                                                                    Rady Gminy 

Agnieszka Adamczyk                                                                                          /-/ Hanna Stańczyk                                                                          

                                                                                              

    

 

   

 


